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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Hogyan kívánja a kormány a X . kerület kertvárosában élők problémáját megoldani ?
címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Bajnai Gordon Nemzet i
fejlesztési és gazdaság Miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Budapest, X . kerület, Kőbánya Kertváros eredetileg, nyugodt, csendes, zöld övezet volt .
Azonban néhány éve a vasúti közlekedés óriási problémát jelent az ott él ők számára . Az
említett kertvárosi övezet a debreceni valamint a miskolci vonalaknál található . A
szerelvények ezen a szakaszon nagy rendszerességgel közlekednek . A gond elsősorban az
óriási sebességgel van, hiszen, akár személyvonatról, de különösen, ha tehervonatról van szó ,
a helyi lakosok óriási hangjelenségre és földrengésszerű érzésre lesznek figyelmesek napont a
számos esetben . Akkor, ha a vonat tilos jelzést kap és néhány percig nem indulhat el, legtöb b
esetben a mozdonyvezetők a légkürttel hosszú és rendkívül hangos, zavaró hangjelzést adna k
le, hogy így figyelmeztessék az adott pályaszakaszt felügyel ő technikai személyzetet . A
legzavaróbb természetesen, ha ezt éjszakai órákban teszik, a sínpároktól mindössze néhány
méterre fekvő házaktól .

Fentiekre tekintettel kérem szíves válaszát arra vonatkozólag, hogy :

Hogyan kívánja a kormány az ott él ők problémáját megoldani ?

Budapest, 2008 . 12. 19 .
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